
Protokół nr 5/2018/2019 

z zebrania Rady Rodziców Szkoły Podstawowej nr 10 im. Bolesława Krzywoustego we Wrocławiu 

z dnia 06 maja 2019 r. 

W zebraniu uczestniczyło 22 przedstawicieli rodziców oraz p. Mariusz Rusinek – Dyrektor Szkoły.  

Lista uczestników stanowi załącznik do Protokołu. 

Porządek zebrania: 

1. Ubezpieczenie NNW na rok szkolny 2019/2020 – informacja dot. ofert 

2. Modernizacja pionu żywienia ZSP nr 3. 

3. Terminy zebrao z rodzicami i klasyfikacja uczniów. 

4. Sprawy różne. 

 

Ad. 1 

Przewodnicząca Rady Rodziców poinformowała, że oferty dot. warunków ubezpieczenia NNW dzieci 

na rok szkolny 2019/2020 będą konstruowane przez Ubezpieczycieli w terminie koniec 

maja/początek czerwca. Na następnym zabraniu RR odbędzie się wybór polisy na nowy rok szkolny. 

Obecny ubezpieczyciel zaproponował na nowy rok szkolny konto dedykowane na poczet wpłaty 

składki  za ubezpieczenie od 01.09.2019 r. 

Przewodnicząca RR poinformowała, że za realizację w bieżącym roku szkolnym polisy NNW, firma 

ubezpieczeniowa przeznaczyła bony pieniężne do wykorzystania przez Radę Rodziców na cele 

związane z poprawą bezpieczeostwa w szkole i przedszkolu. Zaproszony na zebranie przedstawiciel 

Ubezpieczyciela poinformował, że zespół szkolno-przedszkolny może wykorzystad następujące kwoty: 

1) 11 334,30 zł dla szkoły 

2) 1 249,50 zł dla przedszkola 

3) 500 zł – otwarta karta do Decathlon. 

Kwoty z poz. 1 i 2 należy wykorzystad do 31.08.2019, w formie rozliczenia faktury na Ubezpieczyciela 

z odroczonym 2 –tygodniowym terminem płatności. Ważnośd karty z poz. 3 jest do kooca 2020r. 

Przedstawiciele Rady Rodziców ustalili, że na następnym zebraniu przedstawione zostaną propozycje 

rodziców dot. zakupów na poprawę bezpieczeostwa w zespole. Dyrektor szkoły zaproponował zakup 

fantomów do I pomocy na potrzeby szkoły – koszt ok. 2 650 zł. 

 

Ad.2 

Pan Mariusz Rusinek -Dyrektor szkoły poinformował o odbytym spotkaniu z Radnymi Wrocławia, na 

którym ustalono, że w roku 2019 wykonany zostanie projekt modernizacji pionu żywienia zespołu 

szkolno-przedszkolnego, w celu dostosowania pomieszczeo związanych z produkcją i dystrybucją 

żywności do wymaganych norm oraz unowocześnienia pracy stołówki szkolnej. Z uwagi na obecny 

stan techniczny pionu żywienia w szkole sprawa jego modernizacji jest priorytetowa dla Dyrekcji 

szkoły i  rodziców dzieci korzystających ze stołówki szkolnej. 

Ad. 3  
Dyrektor szkoły poinformował, że z uwagi na trwający strajk nauczycieli, który został zawieszony  
i powrót uczniów do szkoły 29.04.2019 r., terminy zebrao z rodzicami i wystawienia ocen zostaną 
przesunięte. Do 14.05.2019r. nauczyciele przedstawią propozycje ocen. Dla uczniów chcących 
poprawid zaproponowaną ocenę będzie możliwośd indywidualnego ustalenia terminu. Zakooczenie 
roku szkolnego odbędzie się 21 czerwca 2019 r. 
Przewodnicząca RR poinformowała, że zorganizuje zebranie z  wychowawcami i rodzicami klas 8, 

w celu ustalenia organizacji balu ośmioklasisty. 



Ad. 4  

1) Przewodnicząca RR poinformowała, że uczniowie udzielający się podczas organizacji 

Europejskiej Stolicy Kultury 2016 będą mieli zaliczoną działalnośd do godzin wolontariatu, ale 

czekamy jeszcze na potwierdzenie ze strony organizatorów. 

2) Przypomniana została koniecznośd wpłaty składki na ksero oraz skierowano prośbę do 

skarbników klas o sprawdzenie czy składka została zapłacona. 

3) Jeden z rodziców  poinformował, że uczestniczył w organizowanej przez „Inicjatywę Stop 

Seksualizacji Naszych Dzieci” konferencji nt. środowiska LGBT i zaproponował zorganizowanie 

takiego spotkania w szkole. Po burzliwej dyskusji ustalono, że rodzic zwróci się do 

organizatorów konferencji w celu przygotowania plakatu informacyjnego nt. prowadzonej 

akcji i jeżeli będą chętni do przyjścia na takie spotkanie, Dyrektor szkoły rozważy jego 

organizację. 

4) Jeden z rodziców poinformował, że w dniu dzisiejszym, 06.05.2019r., w ramach 

Obywatelskiej Inicjatywy Ustawodawczej złożone zostały do Kancelarii Sejmu listy  

z podpisami zebranymi pod projektem ustawy "Szczepimy, bo myślimy". Rodzic zaprosił do 

zapoznania się z celem akcji. 

5) Dyrektor szkoły poinformował, że od września 2019r., rozpocznie działalnośd gabinet 

stomatologiczny w szkole. 

 

 

 

Przedstawiciele RR ustalili termin następnego zebrania na 10.06.2019 r. 

Na tym protokół zakooczono i podpisano. 

 

 

 

Protokół sporządziła Beata Paliwoda 

 


